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 Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
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Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
                                                                                         n/r predsjedavajući Skupštine Kantona

                                                                                                                Vlada Kantona Sarajevo

                                                                        Ministrastvo komunalne privrede i infrastrukture

                                                                                                                                   KJKP RAD 

                                                                                                       

PREDMET:  ZASTUPNIČKA INICIJATIVA    

Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona 
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom 
ministarstvu podnosim inicijativu za rješavanje problema odvožnje otpada,  ulici Tome 
Mendeša, od br. 34 do br. 44  u Općini Vogošća.

                                                           

                                                           Obrazloženje 

Na zahtjev građana navedene ulice koji upozoravaju  da se stvorila  deponija smeća zbog ne 
kontinuiranog odvoza otpada nakon postavljanja podzemnih kontejnera. Služba za komunalne
poslove mjesnih zajednica i zajedničke poslove Općine Vogošća ne reaguje iako su ih više 
puta upozoravali na to. Na ovom prostoru egzistira 10 ulaza po 14 stanova,  privatni vrtić,  
tako da u tri dana napune te kontejnere.  Zahtjev građana je da se smeće odvozi svaka tri dana 
ili da vrate stare kontejnere ukoliko nemaju vozila za pražnjenje podzemnih kontejnera. 
Ostaje nedoumica zašto Služba za komunalne poslove mjesnih zajednica i zajedničke poslove 
Općine Vogošća uopće postavljaju takve kontejnere ukoliko nemaju uslova za njihov redovan
odvoz i da li  podzemni kontejneri ispunjavaju uslove, jesu li postavljeni uz saglasnost  JKP 
RAD-a.  Tražim putem inicijative da ministarstvo uključi putem JKP RAD i da se navedeni  
problem hitno riješi. 

S poštovanjem,

_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
Klub Naša stranka


